



Verhandelt zu **Berlin** am 7. November 2017

Vor mir, der unterzeichneten Notarin

Patricia Angeli,
Kurfürstendamm 29, 10719 Berlin
mit dem Amtssitz in Berlin

erschien heute:

Herr Neil Grungras, geboren am 31 März 1959, wohnhaft 2130 9th Avenue, San Francisco, CA, 94116, USA, ausgewiesen durch gültigen Reisepass, nachfolgend nach seiner Erklärung nicht im eigenen Namen, sondern handelnd für

die ORAM - ORGANIZATION FOR REFUGE, ASYLUM & MIGRATION

mit Sitz in San Francisco

2443 Fillmore Street, San Francisco, Kalifornien 94115, Vereinigte Staaten von Amerika, Recorded at **Berlin** on this 7th November 2017

Before me, the undersigned notary

Patricia Angeli Kurfürstendamm 29, 10719 Berlin, with offices in Berlin

appeared today:

Mr. Neil Grungras, day of birth 31 March 1959, with address 2130 9th Avenue, San Francisco, CA, 94116, USA, identified by his valid passport, pursuant to his declaration hereinafter not acting in his own name but in the name and on behalf of

the ORAM - ORGANIZATION FOR REFUGE, ASYLUM & MIGRATION

with office at San Francisco,

2443 Fillmore Street, San Francisco, California 94115, United States of America,

eingetragen bei Secretary of State von Kalifornien unter der Nummer C2954937.

Die Notarin fragte nach einer Vorbefassung i.S.v. § 3 Abs. 1 Satz 1 Ziff. 7 BeurkG. Die Frage wurde von dem Erschienenen verneint.

Der Erschienene bat die Notarin, diese Beurkundung in deutscher und englischer Sprache vorzunehmen, da er der deutschen Sprache nicht mächtig ist. Der englische Text ist eine Übersetzung des deutschen Textes und aus Gründen der besseren Übersichtlichkeit in einer zweiten Spalte neben den deutschen Text gestellt; bei Abweichungen ist allein der deutsche Text maßgeblich.

Der Erschienene erklärte mit der Bitte um Beurkundung folgende

GRÜNDUNG EINER GESELLSCHAFT MIT BESCHRÄNKTER HAFTUNG.

Die von mir Vertretene gründet hiermit eine Gesellschaft mit beschränkter Haftung unter der Firma

und stellt den Gesellschaftsvertrag der Gesellschaft mit beschränkter Haftung wie aus

der Anlage ersichtlich fest.

Die ORAM - ORGANIZATION FOR REFUGE, ASYLUM & MIGRATION übernimmt sämtliche 25.000 Geschäftsanteile mit den laufenden Nummern 1 bis 25.000 im Nennbetrag von je € 1,00.

Die Einlagen auf die Geschäftsanteile sind jeweils in voller Höhe sofort in bar zu erbringen. registered with the Secretary of State of California under number C2954937.

The notary's question as to a prior involvement within the meaning of section 3 sub-sec. 1 sent. 1 no. 7 of the German Notarization Act was answered in the negative by the person appearing.

The person appearing asked the Notary to record this notarial deed in German and English as the person appearing does not understand German. The English text is a translation of the German text and has been placed next to the German text in a second column for reasons of better transparency; in case of discrepancies, the German text shall be decisive.

The person appearing asked that the following be recorded:

FORMATION OF A LIMITED LIABILITY COMPANY.

The company being represented by me hereby forms a company with limited liability under the name of

ORAM gGmbH

and adopts the articles of association of such company with limited liability as set forth in the **Annex** hereto.

The ORAM - ORGANIZATION FOR REFUGE, ASYLUM & MIGRATION subscribes for all 25,000 shares with order numbers 1 to 25.000 each in the nominal amount of \in 1.00.

The contribution on each share shall be payable in cash immediately in full.

Der Gesellschafter hält sodann eine erste Gesellschafterversammlung ab und beschließt einstimmig was folgt:

Zum Geschäftsführer wird bestellt:

Herr Neil Grungras,

geboren am 31 März 1959,

bei 2130 9th Avenue, San Francisco, Kalifornien 94116, Vereinigte Staaten von Amerika.

Es gilt die allgemeine Vertretungsregelung.

Herr Neil Grungras ist von den Beschränkungen des § 181 BGB befreit.

Die Notariatsangestellten der amtierenden Notarin, Frauke Girrbach, Anita Wetzel, Franziska Emisch und Jessica Hübner, werden bevollmächtigt, und zwar jede für sich unter einschränkenden den von Befreiung Vorschriften des § 181 BGB, alle Maßnahmen zu ergreifen und Erklärungen abzugeben, um Eintragung der Gesellschaft in das Handelsregister herbeizuführen. Sie dürfen alle Gesellschaftsvertrages des Änderungen erklären, soweit dies ihnen geboten erscheint. Die Vollmacht erlischt mit der Eintragung der Gesellschaft in das Handelsregister.

Die Notarin hat die Erschienene insbesondere auf Folgendes hingewiesen:

- 1. Die Gesellschaft mit beschränkter Haftung entsteht nicht schon mit der heutigen Beurkundung der Gesellschaftsgründung, sondern erst mit der Eintragung der Gesellschaft im Handelsregister.
- 2. Rechte und Pflichten, die vor der heutigen Beurkundung des Gesellschaftsvertrages begründet

The shareholder then hold a first shareholders' meeting and resolve unanimously as follows:

The following individual is hereby appointed as managing director:

Mr. Neil Grungras,

born on 31 March 1959,

at 2130 9th Avenue, San Francisco, CA 94116, USA.

The General Power of Representation applies.

Mr. Neil Grungras is released from the restrictions to sec. 181 of the German Civil Code.

The members of the notary's staff, Frauke Girrbach, Anita Wetzel, Franziska Emisch and Jessica Hübner, shall be authorized, each individually and subject to no restrictions as set forth in Sec. 181 of the German Civil Code, to take all steps and to make all declarations in order to effect registration of the company in the commercial register. They are authorized to make any amendments to the articles of association deemed appropriate by them. This power of attorney expires upon registration of the company in the commercial register.

The notary advised the person appearing in particular of the following:

- 1. The company with limited liability will not come into existence as a result of the recording of its formation today, but only upon its registration in the commercial register.
- 2. Any rights and duties which have been established prior to the recording of the articles of association today will not

worden sind, gehen nicht auf die Vorgesellschaft oder die Gesellschaft mit beschränkter Haftung über. Jeder Gesellschafter haftet insoweit persönlich und unbeschränkt mit seinem Privatvermögen. Die Haftung erlischt nicht mit der Eintragung der Gesellschaft im Handelsregister.

- Bareinlagen können grundsätzlich nur 3. durch Banküberweisung erfüllt werden, nicht auch durch Aufrechnung oder Verrechnung mit Forderungen gegen die Gesellschaft. Forderungen gegen die Gesellschaft können vielmehr nur im Wege der Sacheinlage eingebracht auch gilt Dies werden. Eine Gesellschafterdarlehen. Bareinlageverpflichtung kann auch nicht durch eine verdeckte Sacheinlage erfüllt werden. Eine solche liegt vor, wenn zwar formal eine Bareinlage vereinbart und geleistet wird, die wirtschaftlicher bei Gesellschaft gleichwohl eine Betrachtung aber Sache erhält.
 - 4. Zahlungen zur Erfüllung der Bareinlageverpflichtung, die vor dem heutigen Tag der Beurkundung des Gesellschaftsvertrages erfolgt sind, haben grundsätzlich keine Erfüllungswirkung.
 - 5. Leistungen an Gesellschafter, die wirtschaftlich einer Rückzahlung der Einlage entsprechen, sind in der Handelsregisteranmeldung anzugeben. Gleiches gilt für die Vereinbarung einer solchen Leistung.
 - 6. Die vereinbarten Einlagen müssen sich bei Anmeldung der Gesellschaft endgültig in der freien und

- pass over to the company prior to registration or to the company with limited liability. Each shareholder shall to this extent remain personally and fully liable with his private assets. Such liability will not expire upon registration of the company in the commercial register.
- Contributions in cash may in principle 3. only be effectively made by way of a bank transfer and not by setting off such amounts against any claims against the company. Any claims against the company may only be contributed by way of a non-cash contribution. This shall also apply to any shareholder loans. Nor can a cash contribution effectively be made by way of a hidden non-cash contribution. There would be a contribution non-cash hidden although formally a cash contribution has been agreed and made, the company nevertheless receives a contribution in kind under economic aspects.
 - 4. Any payments to fulfil the obligation to pay the share capital in cash will in principle not have a discharging effect if they were made prior to the recording of the articles of association today.
 - 5. Any payment to a shareholder which, in economic terms, would be equivalent to a repayment of the contribution to the capital must be indicated in the application for registration to be filed with the commercial register. The same applies if such a payment has been agreed.
 - 6. The agreed-upon contributions must be finally at the free and unrestricted disposal of the managing directors of

der uneingeschränkten Verfügung Gesellschaft Geschäftsführer befinden und dürfen - mit Ausnahme Gesellschaftsvertrag dem der in übernommenen ausdrücklich durch nicht Gründungskosten Verbindlichkeiten vorbelastet sein.

- Der Wert des Gesellschaftsvermögens 7. dem in des (zuzüglich festgelegten Gesellschaftsvertrag im darf Gründungsaufwandes) Eintragung der Zeitpunkt der Handelsregister das Gesellschaft in als sein niedriger nicht Gesellschafter Jeder Stammkapital. etwaige Differenz haftet für eine unbeschränkt und persönlich seinem Privatvermögen. Die Haftung wenn die dann, besteht auch in das nicht Gesellschaft Handelsregister eingetragen wird.
 - Jede Person, die vor der Eintragung der Gesellschaft in deren Namen handelt, haftet bis zu deren Eintragung persönlich und gesamtschuldnerisch.
 - Manche Unternehmen benötigen für 9. behördliche eine Tätigkeit ihre Genehmigung. Die Ausübung Tätigkeit ohne unternehmerischen erforderliche Genehmigung kann von Behörde unter zuständigen der Bußgeldern Umständen mit weitergehenden Sanktionen geahndet werden.
 - Werden falsche Angaben bei der 10. Errichtung der Gesellschaft gemacht, und Gesellschafter die haben Geschäftsführer fehlende Einzahlungen zu leisten. Falsche Angaben zum das Eintragung der Zweck Handelsregister sind nach § 82 GmbHG

the company at the time the application for registration of the company is filed and may, except for organizational expenses as set forth expressly in the articles of association, not be impaired by any prior liabilities.

- 7. The value of the company assets (plus the organizational expenses set forth in the articles of association) may at the time of registration of the company in the commercial register not be lower than the amount of the share capital. Each shareholder shall be fully and personally liable for any shortfall with his private assets. Such liability will also exist if the company is not registered in the commercial register.
 - 8. Any persons acting in the name of the company prior to its registration shall be personally liable as joint and several debtors until the company has been registered in the commercial register.
 - 9. Certain enterprises need a permit or a license for their business activities from public authorities. The conduct of business activities without the required permit or license may be punished by the relevant public authority by imposing a fine or further sanctions.
 - 10. If false information is provided in connection with the formation of the company, the shareholders and managing directors shall be responsible for any outstanding payments.

 Providing false information for the purpose of effecting registration of the

Oplander Woten

mit Freiheitsstrafe bis zu 3 Jahren bedroht.

company in the commercial register may be punished by imprisonment of up to three years pursuant to Section 82 of the German Act on Companies with Limited Liability.

Die Niederschrift nebst Anlage wurde dem Erschienenen von der Notarin in deutscher und englischer Sprache vorgelesen, von ihm genehmigt und sodann von ihm und der Notarin eigenhändig wie folgt unterschrieben: This deed with the Annex was read to the appearing individual by the notary in the German and English language, approved by the appearing individual and then signed by him and the notary in their own hand as follows:

Patricia Angeli

die Übereinstimmung der vorstehenden Abschrift mit der in meinem amtlichen Zwahrsam verbleibenden Urschrift.

Berlin, den 8. November 2017